
ZAPISNIK  

18.   Seje sveta Zavoda za šport Kranj 

 

Seja je bila v četrtek, 2. februarja 2023 ob 12.00 uri v sejni sobi Zavoda za šport Kranj.  

Prisotni so bili 4 člani Sveta zavoda in preko mobilne Viber povezave 1 član Sveta zavoda. 

 

Prisotni: 

Člani Sveta zavoda: predsednik, dr. Neven Polajnar, podpredsednik Matjaž Polak, dr. Andreja Valič 

Zver, Matej Kozjek, Luka Smrkolj ( preko mobilne Viber povezave ) in direktor zavoda Branko Fartek. 

Odsotni: 

Davor Brezar, Miro Majkić.  

 

Seji je prisostvoval tudi Jurij Cuderman, višji svetovalec za šport v Uradu za družbene dejavnosti MOK. 

 

Predlagani dnevni red: 

 

1. Potrditev dnevnega reda 18. seje Sveta zavoda 

2. Potrditev zapisnika 15. seje Sveta zavoda 

3. Potrditev zapisnika 16. izredne seje Sveta zavoda 

4. Potrditev zapisnika 17. izredne seje Sveta zavoda 

5. Potrditev Letnega popisa za leto 2022 

6. Razno 

 

Osemnajsto sejo Sveta zavoda je v skladu z 8. členom Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Zavod za 

šport Kranj« vodil predsednik Sveta zavoda, dr. Neven Polajnar. Svet zavoda je bil sklepčen.  

 

K točki 1.  

SKLEP: 64/01-2023 

Besedilo sklepa: Potrdi se dnevni red 18. seje Sveta zavoda 

Glasovanje: ZA: 4+1  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

 

K točki 2.  

SKLEP: 65/01-2023  
Besedilo sklepa: Potrjuje se zapisnik 15. seje Sveta zavoda. 
Glasovanje:  ZA: 4+1  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

K točki 3.  

SKLEP: 66/01-2023  
Besedilo sklepa: Potrjuje se zapisnik 16. seje Sveta zavoda. 
Glasovanje:  ZA: 4+1  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 

K točki 4 .  

SKLEP: 67/01-2023  
Besedilo sklepa: Potrjuje se zapisnik 17. seje Sveta zavoda. 
Glasovanje:  ZA: 4+1  PROTI: 0  VZDRŽANI: 0 

 



K točki 5.  

Direktor je predstavil redni letni popis sredstev in obveznosti do virov sredstev za leto 2022. Po 

objektih so bila v tabelah predlagana osnovna sredstva, ki so poškodovana, zastarela in uničena in so 

primerna za odpis. Pri drobnem inventarju so bila sredstva poškodovana ali odtujena ( predvsem 

manjša oprema v fitnesih ). Zaradi odtujenega drobnega inventarja se bo moral izboljšati nadzor nad 

drobnim inventarjem v fitnesu, predvsem boljši nadzor nad preveč prostim dostopom v fitnes. Pri 

popisu terjatev se je predlagal odpis dolga PK Zvezda, ki ni več aktiven in je dolg neizterljiv. Prav tako 

se odpiše dolg do fizične osebe za kombinirane vstopnice za bazen in zunanji fitnes v POB, ki ni več 

aktiven. Svetu se predlaga v potrditev sklep o popisu sredstev in obveznosti do virov sredstev za leto 

2022. 

 

SKLEP: 68/01-2023 

Besedilo sklepa: Svet potrjuje sklep o predlaganih odpisih sredstev in terjatev ter ugotavlja, da je bil 

popis sredstev in obveznosti do virov sredstev za leto 2022 dobro opravljen. 

Glasovanje: ZA: 4+1  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

 

K točki 6.   Razno: 

 

Na 2.seji Mestnega sveta Mestne občine Kranj dne 01.02.2023 je Mestni svet dal soglasje k 

imenovanju g. Tadeja Peranoviča za direktorja Zavoda za šport Kranj za štiriletni mandat 2023-27. Na 

osnovi soglasja Mestnega sveta je Svet zavoda imenoval g. Tadeja Peranoviča za direktorja Zavoda za 

šport Kranj za mandatno obdobje 2023-27. Neizbranim kandidatom se mora poslati obvestilo o 

rezultatih razpisa in izbora direktorja Zavoda za šport Kranj. 

 

SKLEP: 69/01-2023 

Besedilo sklepa: Svet zavoda imenuje g. Tadeja Peranoviča za direktorja Zavoda za šport Kranj za 

mandatno obdobje 2023-27. 

Glasovanje: ZA: 4+1  PROTI: 0 VZDRŽANI: 0 

 

Na seji se je tudi obravnavala tema prehoda enega sodelavca na športnih programih Zavoda za šport 

Kranj na Mestno občino Kranj za izvajanje aktivnosti in nalog na področju športa. G. Cuderman je 

pojasnil, da je to izvedel iz govoric na MOK in da ni bil pobudnik takega prehoda. Ker je na MOK 

zaposlen šele dva meseca, je razumljivo, da se pojavljajo problemi predvsem z tekočim razpisom za 

programe športa za kranjske športne klube in društva. Dosedanje sodelovanje med njim in zavodom 

je ocenil za zelo dobro in vedno dobi ustrezno pomoč s strani zavoda za reševanje določenih odprtih 

vprašanj. Direktor je pojasnil, da je osnova za take govorice prehoda enega uslužbenca zavoda na 

MOK njegov sestanek s podžupanom g. Janijem Černetom in direktorjem mestne uprave g. Bojanom 

Veselinovićem, na katerem je obljubil, da bo razmislil in pregledal vse možnosti pomoči. Pojasnila in 

svoje mnenje je predstavil članom sveta in jih bo v pismeni obliki poslal podžupanu g. Černetu, 

direktorju mestne uprave g. Veselinoviću, vodji Urada za družbene dejavnosti ga. Hrovat, g. 

Cudermanu , predsedniku Sveta zavoda g. Polajnarju in sodelavcem na športnih programih. 

Elektronska pošta dopisa je priloga tega zapisnika. 

 



G. Kozjek član Sveta zavoda je opozoril na slabo obveščenost deležnikov prireditve Podelitev priznanj 

in nagrad najboljšim športnikom v Mestni občini Kranj. Zavod za šport Kranj vsako leto obravnava 

predlog Komisije za podelitev nagrad in priznanj, zato je nerazumljivo, da se člane Sveta zavoda ne 

povabi s strani organizatorjev Zavoda za turizem in kulturo Kranj in Mestne občine Kranj na to 

svečano prireditev. Na prireditev tudi niso vabljeni vsi nagrajeni športniki, zato pozivamo oba 

organizatorja, da pojasnita, zakaj se take pomanjkljivosti dogajajo. 

 

Seja se je končala ob 13:30 uri. 

 

 

Kranj, 6.02.2023                                                                                       

                                                                                                                      dr. Neven Polajnar, 

                                                                                                                      predsednik Sveta zavoda  

 

 

 

Priloga zapisnika – poslan dopis na MOK 

 

From: branko.fartek@zsport-kranj.si <branko.fartek@zsport-kranj.si>  

Sent: Friday, February 3, 2023 12:20 PM 

 

To: 'Janez Černe' <janez.cerne@kranj.si>; 'bojan.veselinovic@kranj.si' <bojan.veselinovic@kranj.si>; 

'neven.polajnar@gmail.com' <neven.polajnar@gmail.com> 

Cc: 'rok.pintar@zsport-kranj.si' <rok.pintar@zsport-kranj.si>; matija.bezek@zsport-kranj.si; 'Tanja 

Hrovat' <Tanja.Hrovat@kranj.si>; 'Jurij Cuderman' <Jurij.Cuderman@kranj.si> 

 

Subject: Programi športa - sodelovanje z Uradom za družbene dejavnosti - področje športa 

Spoštovani,  

na zadnjem našem sestanku s podžupanov g. Janijem Černetom in direktorjem mestne uprave g. 

Bojanom Veselinovićem smo se pogovarjali o možnosti pomoči našega oddelka za športne programe 

na področju športa, omenjala se je tudi možnost prezaposlitve enega sodelavca zavoda na MOK. O tej 

temi smo se pogovarjali tudi na včerajšnjem sestanku sveta zavoda, kjer je bil prisoten tudi g. Jurij 

Cuderman. Presenetilo me je, da se sedaj že javno govori o prezaposlitvi sodelavca zavoda na MOK 

kot edini rešitvi za reševanje problemov na področju športa na MOK. Na takratnem razgovoru sem 

obljubil, da bom pregledal tudi to možnost, nikakor pa nisem obljubljal, da se bo taka prezaposlitev 

tudi izvedla. Pri takih prezaposlitvah se mora upoštevati tudi želja delavca, da ne bi na koncu oboji 

ostali brez usposobljenih delavcev, ki so si svojo kariero gradili v našem zavodu. 

V zavodu imamo na področju športnih programov zaposlene tri sodelavce, kjer so dela razdeljena 

med dva sodelavca, ki se med seboj pokrivata tudi ob posameznih odsotnostih enega ali drugega, 

tretji, ki je že skoraj celo leto v bolniškem staležu in bo aprila izpolnil prvi starostni pogoj za 

upokojitev, dejansko pa bi šel v pokoj čez dve leti, ko bo izpolnil tudi drugi pogoj – delovno dobo, je 

odgovoren za izvajanje programov zavoda v prvi triadi osnovnih šol in pomoč pri mlajših selekcijah 

ASK Triglav. Glede na kadrovsko stanje na področju športnih programov v zavodu ni nobene realne 



možnosti, da bi se taka prezaposlitev lahko tudi izvede. Z njo bi se onemogočilo izvajanje športnih 

programov zavoda, kar pa ni v interesu nikogar, verjetno tudi v interesu MOK ne. 

Razmišljanja, da je v zavodu preveč uslužbencev na športni programih izhaja iz tistega obdobja, ko ste 

na MOK sklenili, da na zavodu ne bo več zaposlenih trenerjev, ki delujejo v klubih. Dva trenerja sta 

takrat odklonila zaposlitev v klubih, zato sta ostala v zavodu in smo si zanju izmišljali dela. Eden od 

teh trenerje je žal že pokojni, drugi pa je prevzel programe v prvi triadi osnovnih šol, ki so se 

postopoma z vsakim letom razširili  na vse razrede prve triade na vseh osnovnih šolah in sedaj 

zahtevajo veliko usklajevanja z zunanjimi sodelavci  in vključevanja profesorjev telesne vzgoje, ki so 

zaposleni v osnovnih šolah in imajo interes za sodelovanje v tem programu. 

Do sedaj je zavod aktivno pomagal uradu za družbene dejavnosti tako na področju priprave 

dokumentacije in izvedbi  investicij v športne objekte kot pri izvajanju razpisov in pripravi urnikov za 

športne objekte v našem upravljanju ( podlaga za razpis MOK za izvajanje športnih programov s strani 

klubov in društev ) in za telovadnice v osnovnih šolah, ki pa se meni iz neznanih vzrokov letos niso 

uresničili. Želimo si dobrega sodelovanja, zato od urada za družbene dejavnosti pričakujemo popis 

del in aktivnosti, s katerimi bi razbremenili g. Jurija Cudermana oziroma bi pomagali, da se čim prej 

vključi na dela delovnega mesta, ki ga je zasedel pred nekaj meseci. Vsekakor to ne bi reševali tako, 

da bi z prezaposlitvami onemogočali kvalitetno delo v zavodu oziroma izvajanju vseh njegovih 

programov. 

Pričakujemo vašo pobudo za reševanje problemov, ki nastajajo na MOK na področju športa in bi 

zavod lahko priskočil na pomoč. 

Hvala za razumevanje in lep pozdrav! 

Branko Fartek, 

direktor Zavoda za šport Kranj 

 


